

JABATAN PENDIDIKAN NEGERI SARAWAK KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam Gred / Kategori / Kod Pengkhususan yang berkaitan dan masih berkuatkuasa dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

Bil.	Butir-Butir Sebut Harga	Syarat Penyeriaan Sebut Harga	Butir-Butir Lawatan	Tarikh & Waktu Dokumen Diperolehi	Tempat Dokumen Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Tawaran Ditutup
1.	<p>No. Sebut Harga : JP/S/15/2017</p> <p>TAJUK : KERJA-KERJA NAIK TARAF BANGUNAN KABIN DI SK SEJIAK PADAWAN</p>	<p>Sebut Harga ini dipelawa kepada kontraktor-kontraktor bertaraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahaawan (BPKU) ATAU Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) yang masih aktif di daerah Kuching dan Padawan, Sarawak.</p> <p>1. Kontraktor WAJIB memiliki Perakuan Pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam Gred G1 di bawah Kategori B28 (CIDB-G1-B28) ATAU;</p> <p>2. Berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Gred G1 dibawah Kategori B28 (CIDB-G1-B28) dan Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) Kelas D/E/EX Kepala II Sub Kepala 5(a) sahaja yang dibenarkan menyertai kerja-kerja Sebutharga ini.</p>	<p>Taklimat :</p> <p>01.08.2017 (SELASA) di Sk Sejiak Padawan (Jam 09.00 pagi)</p> <p>(Lawatan Tapak adalah diwajibkan)</p> <p>Taklimat dan lawatan tapak akan hanya diadakan SEKALI sahaja.</p> <p>Kontraktor yang gagal hadir sesi taklimat dan lawatan tapak pada tarikh dan masa yang telah ditetapkan dianggap tidak berminat dengan kerja Sebut Harga ini dan tidak akan dipertimbangkan.</p> <p>Hanya penama-penama dalam sijil pendaftaran sahaja yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak bagi Sebut Harga ini.</p>	<p>Tarikh Dokumen Diperolehi :</p> <p>01.08.2017 (SELASA) pada waktu pejabat</p> <p>Waktu: Waktu Pejabat: (08.00 pg-5.00 ptg)</p>	<p>Unit Perolehan dan Pengurusan Aset, Tingkat 3, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik Off Jalan Bako, 93050 Petra Jaya, Kuching Sarawak.</p> <p>Harga Dokumen: Percuma</p> <p>Kontraktor-kontraktor yang ingin menyertai Sebut Harga di atas hendaklah membawa Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan CIDB / Sijil Pendaftaran Dalam Bidang Kerja UPKJ yang ASAL serta Cop Syarikat.</p> <p>Manakala, satu salinan sijil-sijil tersebut hendaklah diserahkan kepada pihak Unit Pembangunan, SK2P, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak semasa pendaftaran penyeriaan untuk sebut harga ini.</p>	<p>Tarikh Tutup : 08.08.2017(SELASA)</p> <p>Waktu Tutup : 12.00 Tengah Hari</p> <p>Tempat Penyerahan : Peti Sebut Harga Unit Perolehan dan Pengurusan Aset Tingkat 3, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik Off Jalan Bako, 93050 Petra Jaya, Kuching Sarawak.</p>